
OB DNEVU
KRVODAJALCEV

• 18. julija je bila v skupščin&i dvorani občin&a proslava v po-
častitev dneva krvodajalcev 4. junija in 100-letnice rojstva Ivana
Cankaija. Nb proslavi je podelila predsednica občinske organizacije
RK Roza Rus 12 priznanj krvodajalcem, ki so darovali kri nad
25-krat. Med udeleženci proslave so bili tudi odlikovanci z minulih
let. Teh je v naši občini že nad 70. Razveseljivo je dejstvo, da smo v
letošnjem letu izpolnili krvodajalski načrt 118-odstotno. To dej-
stvo ponovno dokazuje visoko zavest naših krvodajalcev, predvsem
onih, ki so tolikokrat darovali svojo kri in s tem rešili nešteto
življenj. V polni skupščinski dvorani pa smo, žal, pogrešali občin-
ske predstavnike družbenopolitičnih organizacij. VkuTturnem pro-
gramu so nastopili mešani pevski zbor DPD Svoboda ZaJog pod vod-
stvom Mavricija Slatnerja, recitatorja Barbara in Aleš s VI. ghnnazi-
je Moste in gledališki igralec Marjan Benedičič.

Pred 21 leti smo uvedli brez-
plačno in anonimno dajanje
krvi. Temelji, na katerih smo
začeli razvijati prostovoljno
krvodajalstvo in zbirati krvo-
dajalce v Rdečem križu, kore-
ninijo v globokem humanizmu
in zavesti človeške solidarnosti
do sočloveka, ki mu je kri po-
trebna za zdravljenje, mnogo-
kiat pa tudi za rešitev živijenja.
Razvito krvodajalstvo je zasluga
predvsem številnih aktivistov
Rdečega križa, vseh drnžbeno-
političnih organizacij, zlasti
mladine, društev, samoupravnih
skupnosti in strokovnih služb,
ki nenehno sodelujejo pri prido-
bivanju občanov za darovanje
krvi.

Število krvodajalcev iz leta v
leto narašča, saj sodi mednje

poprečno že vsak četrti Slo-
venec. Prav tako naraščajo tudi
potrebe po krvi. Razvoj medi-
cinske znanosti, uvajanje novih,
modernih načinov zdravljenja
za hitrejše okrevanje bolnikov,
poškodovancev v prometnih ne-
srečah, v gospodinjstvu ali na
delovnih mestih, terja in bo še
terjalo velike količine krvi. Prav
zato si želimo še več novih
krvodajalcev, zlasti tistih, ki
niso nikoli dali krvi, pa jo bodo
že jutri morda potrebovali sami.
Če se zavedamo, da je krvoda-
jalstvo pomembna družbena
vrednota, ki prispeva k sociali-
zaciji družbe, potem nam pre-
ostane le še to, da se še naprej
prizadevamo za njegov uspešen
razvoj.
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